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Protokół Nr V/ 2011 

z  V sesji Rady Gminy Nowa Słupia 

   odbytej w dniu 6 maja 2011 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Nowej Słupi 

w godz. 9.00- 13.30 
 

W sesji uczestniczyło 14 radnych na 15 ogółem.  

Nieobecny radny pan Rafał Piasecki. 

Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 

W obradach brali udział również sołtysi gminy Nowa Słupia. 

Lista obecności stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Pani Beata Oczkowicz – Wicewojewoda Świętokrzyski, 

2. Pan Wiesław Jerzy Gałka – Wójt Gminy Nowa Słupia, 

3. Pani Izabela Dziewięcka – Sekretarz Gminy Nowa Słupia, 

4. Pani Marzanna Jop – Skarbnik Gminy Nowa Słupia, 

5. O. Zygfryd Wiecha - Superior Klasztoru na Świętym Krzyżu, 

6. Aspirant Sławomir Gierek – Kierownik Posterunku Policji w Nowej Słupi, 

7. Pani Anna Moruś-Mergalska – p.o. Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Nowej Słupi, 

8. Pani Agnieszka Lewandowska – Kierownik Zespołu Obsługi Szkół w Nowej Słupi, 

9. Pan Zdzisław Dudzic – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Jeziorku wraz z przedstawicielami 

rady rodziców i samorządu uczniowskiego, 

10. Pani Barbara Chrobot – Dyrektor Publicznego Gimnazjum Nr 2 w Rudkach, 

11. Pani Małgorzata Jakubczyk – Dyrektor Publicznego Gimnazjum Nr 1 w Nowej Słupi, 

12. Pani Alina Cieśla – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Rudkach, 

13. Pani Izabela Pańtak – p.o. Dyrektora Gminnego Ośrodka Pomoicy Społecznej w Nowej 

Słupi z/s w Rudkach, 

14. Pani Danuta Żebrowska – Przewodnicząca Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Nowej Słupi, 

15. Pani Anna Głowacka – podinspektor ds. współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 

obsługi GKRPA, 

16. Pan Andrzej Nowak – redaktor gazety „Echo Dnia”, 
 

Ad. pkt. 1 Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Gminy pan Sylwester Kozłowski otworzył obrady, przywitał radnych 

oraz wszystkich uczestników sesji. 

Na podstawie § 37 Statutu Gminy Nowa  Słupia  i  listy  obecności  radnych  stwierdził  

quorum i oznajmił, że obrady są prawomocne. 
 

Następnie oddał głos Wicewojewodzie Świętokrzyskiemu pani Beacie Oczkowicz, która 

przedstawiła swoją osobę oraz przebieg swojej pracy zawodowej. 

W tym miejscu posiedzenia Przewodniczący Rady Gminy zgłosił nowy porządek obrad, o 

następującej treści: 
 

Porządek obrad:  
 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

3. Sprawozdanie ze stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego w gminie w roku 2010               

z udziałem przedstawiciela Komisariatu Policji w Łagowie. 
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4. Informacja z realizacji przebudowy dróg gminnych zakwalifikowanych do 

Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych. 

5. Sprawozdanie z działalności GOPS w 2010r. 

6. Sprawozdanie z wykonania Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych za 2010 rok oraz z realizacji Programu Współpracy Gminy Nowa 

Słupia z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego w 2010 roku. 

7. Podjęcie uchwał:  

- w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej w Jeziorku, 

- w sprawie zmian w budżecie gminy na 2011 rok, 

- w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Nowa Słupia,  

- w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej, 

- w sprawie utworzenia Zespołu Szkół w Nowej Słupi., 

- w sprawie utworzenia Zespołu Szkół w Rudkach, 

- w sprawie sposobu poboru podatków, określenia inkasentów i wysokości 

wynagrodzenia za inkaso, 

- w sprawie powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Gminnego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Nowej Słupi, 

- w sprawie uchylenia uchwały nr VII/54/05 z dnia 25 października 2005r. dotyczącej 

przeznaczenia do sprzedaży w drodze przetargu nieograniczonego gruntów 

niezabudowanych stanowiących własność Gminy Nowa Słupia,  

- w sprawie zmiany programu współpracy Gminy Nowa Słupia z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2011 rok, 

- w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Sejmiku Województwa 

Świętokrzyskiego w sprawie przekształcenia Świętokrzyskiego Centrum Psychiatrii w 

Morawicy poprzez likwidację Oddziału Neurologii, Poradni Neurologicznej oraz 

Działu Fizjoterapii, 

- w sprawie skargi pani Joanny Szal zam. Rudki, ul. Żeromskiego 29/5, 26-006 Nowa 

Słupia z dnia 07.04.2011r. dotyczącej zaniedbania obowiązków przez Kierownika 

Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej i Komunalnej w Rudkach. 

8. Zajęcie stanowiska przez Radę Gminy Nowa Słupia na sesji w dniu 6 maja 2011r. w  

sprawie zebrania sprawozdawczo-wyborczego OSP w Nowej Słupi w dniu 27 marca 

2011r.  

9. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac pomiędzy sesjami. 

10. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady z działań pomiędzy sesjami.    

11. Interpelacje i zapytania radnych. 

      12.  Wolne wnioski i informacje. 

13 Zamknięcie obrad. 
 

Uwag czy też pytań do nowego porządku obrad nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał ww. porządek obrad pod głosowanie: 

Głosowanie: 

za – 14  

przeciw – 0 

wstrzymało się – 0   

W wyniku przeprowadzonego głosowania ww. porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 

Ad. pkt. 2 Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
 

Przewodniczący Rady Gminy pan Sylwester Kozłowski poinformował Radę, iż nie wpłynął 

do niego żaden pisemny wniosek o dokonanie poprawy treści protokołu z obrad poprzedniej 
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sesji.  

Zadał pytanie czy są uwagi, co do jego treści.  Uwag czy też wniosków nie zgłoszono.  

Wobec powyższego, Przewodniczący Rady Gminy poprosił o formalne przyjęcie protokołu z 

IV sesji Rady Gminy Nowa Słupia odbytej w dniu 25 lutego 2011 roku.  

Głosowanie: 

za – 14 

przeciw – 0 

wstrzymało się – 0   

W wyniku głosowania protokół Nr IV/2011 z IV sesji Rady Gminy Nowa Słupia odbytej         

w dniu 25 lutego 2011r został przyjęty jednogłośnie.   
 

Ad. pkt. 3 Sprawozdanie ze stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego w gminie               

w roku 2010 z udziałem przedstawiciela Komisariatu Policji w Łagowie. 
 

Sprawozdania dokonał kierownik Posterunku Policji w Nowej Słupi - asp. Sławomir  Gierek. 

Podkreślił, że Komisariat Policji w Łagowie to jednostka w skład której wchodzi: Komisariat 

Policji w Łagowie jako jednostka centralna, Posterunek Policji w Rakowie i Posterunek 

Policji w Nowej Słupi (największa komórka organizacyjna z tych trzech).  

Następnie przedstawił zestawienia wyników prewencyjnych i pracy dochodzeniowej w 

porównaniu do roku ubiegłego, przestępstw (także w wśród nieletnich), zdarzeń drogowych 

oraz zjawiska narkomanii.  

1. Wybrane zagadnienia z zakresu pracy prewencyjnej: 

- na terenie gminy Nowa Słupia podjęto 956 interwencji, w tym w Rudkach ponad 250, z tego 

13 interwencji dotyczyło stwierdzonej przemocy domowej gdzie wszczęto procedurę 

„Niebieska karta”, 

- ujawniono 320 wykroczeń, z czego 210 zakończono postępowaniem mandatowym, 

natomiast w 110 przypadkach sporządzono wnioski o ukaranie do Sądu Rejonowego w 

Ostrowcu Świętokrzyskim, 

- zaistniało 15 zdarzeń drogowych (wypadki), 

- ujawniono 26 nietrzeźwych kierujących (w tym 8 rowerzystów), 

- zatrzymano dwa prawa jazdy i 20 dowodów rejestracyjnych. 

2. Wybrane zagadnienia z zakresu pracy dochodzeniowej: 

- przeprowadzone zostało 129 postępowań przygotowawczych oraz sporządzono 43 odmowy 

wszczęcia. 

W siedmiu podstawowych kategoriach przestępstw zaistniało: 

- 24 kradzieże mienia (wykryto 5), 

- 11 kradzieży z włamaniem, 

- 3 rozboje, 

- 7 zniszczeń mienia, 

- 3 spowodowane obrażenia ciała, 

- 1 bójka z pobiciem 

- 1 kradzież samochodu. 

Razem wykrywalność przestępstw w tych siedmiu kategoriach wynosi 22,5%. 

3. Zjawisko narkomanii. 

W 2010 r. odnotowano w tym zakresie 5 ujawnionych przestępstw ze skierowanym aktem 

oskarżenia. Zjawisko narkomanii u nas ciągle wzrasta i generowane jest z dyskoteką w 

Rudkach. Ujawniono 4 nieletnich sprawców czynów karalnych (przestępstw), z tego                       

3 dotyczyły postępowania w sprawach o narkotyki. 

Ponadto Posterunek Policji w Nowej Słupi prowadzi działania prewencyjne pod nazwą 

„Bezpieczna gmina”, ‘Alkohol” oraz realizuje programy takie jak: „Bezpieczny powiat”, 
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„Szkoła, rodzina, środowisko”, „Pomoc ofiarom przestępstw”, „Przeciwdziałania narkomanii 

i alkoholizmowi”. 

Podkreślił, że największym dla nich problemem jest brak dostatecznej ilości etatów 

funkcjonariuszy policji - 5 policjantów na naszą gminę to za mało. 

Radna pani Anna Janus poprosiła o podanie nazwiska dzielnicowego miejscowości Trzcianka 

i Bartoszowiny. 

W odpowiedzi padły nazwiska sierż. Marek Garstka oraz st. sierż. Robert Skrzyniarz. 

Wicewojewoda Świętokrzyski pani Beata Oczkowicz zwróciła się z zapytaniem, jakie 

działania są podejmowane przez Policję w celu zmniejszenia przestępstw popełnionych w 

związku z dyskoteką w Rudkach oraz czy są wysyłane patrole do Rudek w trakcie jej trwania. 

Kierownik Posterunku Policji w Nowej Słupi wyjaśnił, że jednocześnie z ramienia Komendy 

Miejskiej w Kielcach wykonane zostały działania prewencyjne: wyznaczono kontrole                   

z Przestępstw Gospodarczych, byli tam pracownicy Urzędu Kontroli Skarbowej, byli 

policjanci wywiadowcy, byli policjanci kryminalni. Również patrole policyjne częściej 

kierowane są do Rudek w soboty w czasie trwania dyskoteki. 

Radny pan Józef Świetlik zadał pytanie, czy podjęte zostały działania w sprawie jego 

podejrzeń o ewentualnego sprawcę nielegalnego wysypiska śmieci w Jeziorku. 

W odpowiedzi kierownik PP w Nowej Słupi wyjaśnił, że zostało w tej sprawie wszczęte 

postępowanie, a o jego wynikach zostanie powiadomiony.  

Sołtys sołectwa Paprocie pan Jan Sitarski zadał pytanie, co można zrobić z piratami 

drogowymi, którzy szczególnie w Paprociach w terenie zabudowanym przekraczają prędkość 

100 km/h (stwarzają zagrożenie życia, szczególnie pieszych). Ponadto zgłosił dewastację 

znaków drogowych. 

W odpowiedzi kierownik PP w Nowej Słupi zaznaczył, że od niedawna posiadają radarowy 

miernik prędkości i dzięki niemu z chwilą, kiedy policjanci będą dokonywać kontroli 

pomiarów prędkości, to zjawisko powinno się zmniejszyć. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Ryszard Karpiński stwierdził, że w naszej gminie 

policja jest zauważalna i z tym bezpieczeństwem nie jest tak źle. Podziękował za to, że policja 

„nie przyczepia się” do rolników uczestniczących w ruchu drogowym za drobne usterki 

sprzętu rolniczego. 

Radna pani Jadwiga Kot zwróciła się do kierownika PP w Nowej Słupi z prośbą o 

przygotowanie radnym i sołtysom wykazu imiennego wraz z numerami telefonów 

dzielnicowych w poszczególnych sołectwach celem lepszej współpracy. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Sylwester Kozłowski zwrócił się z zapytaniem, czy jest 

możliwość uzupełnienia tych dwóch brakujących wakatów funkcjonariuszy Policji w Nowej 

Słupi. Ponadto poprosił o kierowanie patroli w okolice Szkoły Podstawowej w Mirocicach. 

Kierownik PP w Nowej Słupi stwierdził, że obsada kadrowa zależy od kierownictwa na 

szczeblu Komendy Miejskiej Policji w Kielcach i nie jest w stanie odpowiedzieć na to 

pytanie. 

Sołtys sołectwa Mirocice pan Stanisław Marzec zwrócił uwagę na złe warunki techniczne i 

elewacyjne budynków Posterunku Policji w Łagowie i Nowej Słupi. 

Innych pytań czy też uwag do kierownika Posterunku Policji w Nowej Słupi nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Nowej Słupi 

pani Danuta Żebrowska złożyła na ręce kierownika PP w Nowej Słupi podziękowania za 

dobrą współpracę oraz poprosiła o wyznaczenie jako członka komisji dzielnicowego pana 

Garstkę. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Henryk Gąsior podziękował kierownikowi PP w 

Nowej Słupi za przedstawienie wyczerpującego sprawozdania oraz za solidne przygotowanie 

się do jego przedłożenia. 
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W tym miejscu posiedzenia asp. Sławomir Gierek – Kierownik Posterunku Policji w Nowej 

Słupi o godz. 9.50 opuścił salę obrad. 
 

Ad. pkt. 4 Informacja z realizacji przebudowy dróg gminnych zakwalifikowanych do 

Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych 
 

Wójt Gminy pan Wiesław Jerzy Gałka przedstawił informację  z przebudowy dróg gminnych 

w ramach Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych w latach 2009 - 2011. 

W 2009 roku wykonano: 

- 350 mb drogi gminnej w miejscowości Stara Słupia (ślepa kiszka), 

- 400 mb drogi gminnej w miejscowości Sosnówka 

- 300 mb drogi gminnej w miejscowości Włochy, 

- 800 mb drogi gminnej w miejscowości Dębniak, 

- 850 mb drogi gminnej w miejscowości Jeleniów, 

- 700 mb drogi gminnej Stara Słupia – Jeleniów, 

- 1050 mb drogi gminnej Stara Słupia – Winnica, 

- 400 mb drogi gminnej Milanowska Wólka - Nowa Słupia, ul. Łazy, 

- 340 mb drogi gminnej Nowa Słupia CPN – Nowa Słupia, ul. Łazy, 

- 145 mb drogi gminnej w miejscowości Nowa Słupia, ul. Kielecka, 

- 450 mb drogi gminnej Pokrzywianka, 

- 140 mb drogi gminnej Cząstków, 

- 680 mb drogi gminnej Jeleniów Dwór – Jeleniów Majdan. 

Łącznie w 2009 roku złożyliśmy wniosek na modernizację dróg gminnych o łącznej długości 

6 km 605 m i o wartości poprzetargowej 1.949.000 zł z dofinansowaniem 50%.  

W 2010 roku złożyliśmy wniosek na kolejne drogi: 

- 430 mb drogi gminnej Mirocice Bielów - Jeziorko 

- 2 km 110 mb drogi gminnej w miejscowości Jeleniów Majdan, 

- 600 mb drogi gminnej Sosnówka – Serwis – Rudki, 

- 1 km 120 mb drogi gminnej w miejscowości Sosnówka Cegielnia, 

- 1 km 760 mb drogi gminnej Włochy – Nieczulice, 

- 450 mb drogi gminnej Włochy – Pokrzywianka, 

- 490 mb drogi gminnej Pokrzywianka Dolna – Pokrzywianka Hektary, 

- 1 km 230 mb drogi gminnej w miejscowości Stara Słupia Dwór, 

- 300 mb drogi gminnej Nowa Słupia, ul. Kielecka w kierunku cmentarza, 

- 423 mb drogi gminnej w miejscowości Rudki, ul. Staszica, 

- 593 mb drogi gminnej w miejscowości Rudki, ul. Górnicza, 

- 120 mb drogi gminnej Rudki – Serwis, 

- 535 mb drogi gminnej w miejscowości Serwis, 

- 830 mb drogi gminnej Mirocice – Hucisko – Kępa.   

Łączna długość w 2010r zgłoszonych dróg do modernizacji to 10 km 991mb o łącznej 

wartości 1.958.000 zł z dofinansowaniem w kwocie 979.000 zł. 

W tym roku prace się już rozpoczęły, wyłonieni zostali wykonawcy. Zgłoszone zostały 

następujące drogi: 

- 420 mb drogi gminnej w miejscowości Nowa Słupia, ul. Łazy o wartości 195.000 zł, 

- 1 km drogi gminnej – Cząstków – Nieczulice o wartości 258.000 zł, 

- 350 mb drogi gminnej Rudki, Osiedle Górne – Rudki Łąki o wartości 67.000 zł, 

- 760 mb drogi gminnej Jeziorko (krzyż) o wartości 184.000 zł, 

- 890 mb drogi gminnej Hucisko – Mirocice Kępa o wartości 183.000 zł. 

Łącznie na ten rok zgłosiliśmy do przebudowy 3km 420 mb dróg gminnych o łącznej 

wartości 889.316,63 zł z dofinansowaniem 444.000 zł. 
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Po zakończeniu prac w tym roku wskutek uczestnictwa gminy Nowa Słupia w Narodowym 

Programie Przebudowy Dróg Lokalnych będziemy mieli zmodernizowanych 21 km 16 mb 

dróg gminnych o wartości 4.797.000 zł z dofinansowaniem 50%. 

Na ręce obecnej Wicewojewody pan Wójt złożył podziękowania za pozytywne 

weryfikowanie naszych wniosków i ich zakwalifikowanie do realizacji. 

Następnie w imieniu swoim i całej rady zaprosił panią Wicewojewodę na: 

- naszą sztandarową imprezę: „Dymarki Świętokrzyskie”, które odbędą się 20-21 sierpnia br. 

i na których dokonane zostanie otwarcie nowego Centrum Kulturowo-Archeologicznego, 

- na uroczystość nadania imienia i przekazania sztandaru Szkole Podstawowej w Jeziorku, 

która odbędzie się 22 maja br. 

- na imprezę „Jarmark Świętokrzyski” , który odbędzie się na Świętym Krzyżu w dniu                   

29 maja br, 

- na „Dożynki Powiatowe”, które odbędą się u nas w Centrum Kulturowo-Archeologicznym 

dnia 4 września br. 

Poruszył również sprawę jeszcze nie do końca zwodociągowanej gminy oraz nadmienił o 

problemie z zabezpieczeniem w wystarczającą ilość wody pitnej obecnych i budowanych 

wodociągów.  Złożył podziękowania na ręce pani Wicewojewody za dobrą, dotychczasową 

współpracę z Urzędem Wojewódzkim i liczy na jej dalszy ciąg w przyszłości. 
 

Ad. pkt. 5  Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Nowej 

Słupi w 2010r 
      

Sprawozdania dokonała p.o. kierownika pani Anna Moruś-Mergalska, którego treść stanowi 

załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Pani Wicewojewoda zadała pytanie, jak przedstawia się sytuacja odnośnie realizacji zadań 

interdyscyplinarnych. 

W odpowiedzi pani kierownik wyjaśniła, że mamy podjętą uchwałę w sprawie tworzenia 

zespołów interdyscyplinarnych, a w chwili obecnej przygotowywane jest zarządzenie dla 

pana Wójta w tej sprawie.  

Radny pan Robert Klefas zadał pytanie, jaki jest stan bezrobocia w naszej gminie. 

Pani Anna Moruś-Megalska stwierdziła, że może tylko podać liczbę bezrobotnych, 

korzystających z pomocy GOPS - jest to liczba ok. 300 osób. 

Pan Wójt wyjaśnił, że taką informację można będzie pozyskać podczas V Powiatowych 

Targów Pracy, które odbędą się 12 maja br. w Gminnym Ośrodku Kultury w Nowej Słupi z/s 

w Rudkach. 

Innych pytań nie zgłoszono. 
 

Ad. pkt. 6 Sprawozdanie z wykonania Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych za 2010 rok oraz z realizacji Programu 

Współpracy Gminy Nowa Słupia z organizacjami pozarządowymi oraz 

innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 2010r. 
 

Sprawozdań dokonała pani Anna Głowacka – podinspektor ds. współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz obsługi GKRPA. 

Sprawozdanie z wykonania Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych za 2010 rok stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Nowa Słupia z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 

2010r stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Pytań czy też uwag do powyższych sprawozdań nie zgłoszono. 
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Ad. pkt. 7 Podjęcie uchwał: 
 

- w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej w Jeziorku 
 

Pan Zdzisław Dudzic – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Jeziorku dokonał tym razem ustnego 

uzasadnienia złożonego przez siebie, Radę Pedagogiczną, Radę Rodziców oraz Samorządu 

Uczniowskiego wniosku o nadanie Szkole Podstawowej w Jeziorku imienia „Świętego 

Eugeniusza de Mazenoda”. Przedstawił życiorys proponowanego patrona. 

Następnie głos zabrał o. Zygfryd Wiecha - Superior Klasztoru na Świętym Krzyżu. 

Podkreślił, że taka decyzja jest również dla nich, ojców oblatów zaszczytem i honorem. 

Błogosławiony Jan Paweł II nazwał Świętego Eugeniusza de Mazenoda „Patronem nowej 

ewangelizacji” zatroskanym o przyszłość młodzieży. Ojciec Superior ze swojej strony obiecał 

współpracę ze Szkołą Podstawową w Jeziorku. 

Uwag czy też pytań do powyższej uchwały nie zgłoszono. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Henryk Gąsior odczytał uchwałę Nr V/14/11 Rady 

Gminy Nowa Słupia z dnia 6 maja 2011 roku w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej 

w Jeziorku. 

Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  

Głosowanie: 

za – 14 radnych: p. Jan Czaja, p. Jerzy Domański, p. Henryk Gąsior, p. Anna Janus,                       

p. Ryszard Karpiński, p. Robert Klefas, p. Jadwiga Kot, p. Urszula Kozłowska,  p. Sylwester 

Kozłowski, p. Halina Misiurska, p. Ewa Pastuszyńska, p. Jerzy Roman, p. Przemysław 

Stelmaszczyk, p. Józef Świetlik.                

przeciw – 0 

wstrzymało się – 0   
 

W wyniku głosowania uchwała Nr V/14/11 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 6 maja 2011r.  

została podjęta jednogłośnie. 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Jeziorku w imieniu swoim, nauczycieli, rodziców i uczniów  

podziękował za podjęcie tej uchwały i zaprosił wszystkich obecnych na sali na uroczystość 

nadania imienia szkole, która odbędzie się w dniu 22 maja 2011r. o godz. 16.00. 

W tym miejscu obrad, przed ogłoszeniem przerwy, Wójt oraz Przewodniczący Rady Gminy 

wraz z podziękowaniami za przybycie wręczyli pani Wicewojewodzie na pamiątkę obraz 

przedstawiający klasztor na Świętym Krzyżu oraz kwiaty. 

Pani Wicewojewoda wyraziła swoje miłe zaskoczenie za tak wspaniałą pamiątkę. Podkreśliła, 

że przejeżdżając przez Nowa Słupię, zawsze patrzy w zadumie na wzgórze Świętego Krzyża. 

 

Przewodniczący Rady Gminy ogłosił przerwę trwającą w godz. 10.50 – 11.10.  

W przerwie obrady opuścili następujący zaproszeni goście: pani Wicewojewoda, Ojciec 

Superior, Dyrektor Szkoły Podstawowej w Jeziorku wraz z przedstawicielami rady rodziców  

i samorządu uczniowskiego. 
 

- w sprawie zmian w budżecie gminy na 2011 rok 
 

Wprowadzenia do niniejszej uchwały dokonała Skarbnik Gminy pani Marzanna Jop. 

Omówiła i uzasadniła poszczególne zmiany wprowadzane do budżetu gminy na 2011 rok. 

Rady pan Jerzy Domański zapytał czemu płaciliśmy odsetki karne od kredytów. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że odsetki karne wprowadzane do budżetu po stronie dochodów, są 

to odsetki jakie firmy płacą nam za nieterminowe lub nienależyte wykonanie inwestycji. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Sylwester Kozłowski zadał pytanie, czym spowodowane 

jest zmniejszenie subwencji oświatowej o kwotę 308.827 zł. 

Pani Skarbnik Gminy wyjaśniła, że zmniejszenie tej subwencji wynika ze zmniejszającej się 

liczby uczniów.  
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Innych pytań czy też uwag do niniejszej uchwały nie zgłoszono. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Henryk Gąsior odczytał uchwałę Nr V/15/11 Rady 

Gminy Nowa Słupia z dnia 6 maja 2011 roku w sprawie zmian w budżecie gminy na 2011 rok 

Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  

Głosowanie: 

za – 14 radnych: p. Jan Czaja, p. Jerzy Domański, p. Henryk Gąsior, p. Anna Janus,                       

p. Ryszard Karpiński, p. Robert Klefas, p. Jadwiga Kot, p. Urszula Kozłowska,  p. Sylwester 

Kozłowski, p. Halina Misiurska, p. Ewa Pastuszyńska, p. Jerzy Roman, p. Przemysław 

Stelmaszczyk, p. Józef Świetlik.                

przeciw – 0 

wstrzymało się – 0   
 

W wyniku głosowania uchwała Nr V/15/11 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 6 maja 2011r.  

została podjęta jednogłośnie. 
 

- w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Nowa Słupia 
 

Wprowadzenia do niniejszej uchwały dokonała Skarbnik Gminy pani Marzanna Jop. 

Pytań czy też uwag do niniejszej uchwały nie zgłoszono. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Henryk Gąsior odczytał uchwałę Nr V/16/11 Rady 

Gminy Nowa Słupia z dnia 6 maja 2011 roku w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Nowa Słupia. 

Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  

Głosowanie: 

za – 14 radnych: p. Jan Czaja, p. Jerzy Domański, p. Henryk Gąsior, p. Anna Janus,                       

p. Ryszard Karpiński, p. Robert Klefas, p. Jadwiga Kot, p. Urszula Kozłowska,  p. Sylwester 

Kozłowski, p. Halina Misiurska, p. Ewa Pastuszyńska, p. Jerzy Roman, p. Przemysław 

Stelmaszczyk, p. Józef Świetlik.                

przeciw – 0 

wstrzymało się – 0   
 

W wyniku głosowania uchwała Nr V/16/11 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 6 maja 2011r.  

została podjęta jednogłośnie. 
 

- w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej 
 

Wprowadzenia do niniejszej uchwały dokonała Skarbnik Gminy pani Marzanna Jop. 

Pytań czy też uwag do niniejszej uchwały nie zgłoszono. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Henryk Gąsior odczytał uchwałę Nr V/17/11 Rady 

Gminy Nowa Słupia z dnia 6 maja 2011 roku w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej. 

Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  

Głosowanie: 

za – 14 radnych: p. Jan Czaja, p. Jerzy Domański, p. Henryk Gąsior, p. Anna Janus,                       

p. Ryszard Karpiński, p. Robert Klefas, p. Jadwiga Kot, p. Urszula Kozłowska,  p. Sylwester 

Kozłowski, p. Halina Misiurska, p. Ewa Pastuszyńska, p. Jerzy Roman, p. Przemysław 

Stelmaszczyk, p. Józef Świetlik.                

przeciw – 0 

wstrzymało się – 0   
 

W wyniku głosowania uchwała Nr V/17/11 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 6 maja 2011r.  

została podjęta jednogłośnie. 
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- w sprawie utworzenia Zespołu Szkół w Nowej Słupi. 
 

Wprowadzenia do niniejszej uchwały dokonała pani Agnieszka Lewandowska – kierownik 

Zespołu Obsługi Szkół w Nowej Słupi. Podkreśliła, że lata 2007-2009 były dla szkół latami 

dobrymi, ponieważ udało się zabezpieczyć interesy naszych placówek oświatowych. Niestety 

rok 2010 spowodował, że rachunek ekonomiczny stał się bardzo prosty – 2.000.000 zł, które 

dołożyła gmina do placówek oświatowych, był ciosem dla budżetu gminy. Zmniejsza się 

liczba uczniów, nie tylko z przyczyn demograficznych, ale także migracyjnych. Subwencja 

tym samym u nas się zmniejsza, gdyż „idzie” ona za uczniem. Każda gmina musi w pewnym 

momencie zareagować, np: poprzez zmniejszenie liczby szkół albo reorganizację już 

istniejących sieci. My zaproponowaliśmy to drugie rozwiązanie poprzez utworzenie zespołów 

szkół. Za takim rozwiązaniem przemawiały względy organizacyjne i ekonomiczne, głównie 

umiejscowienie tych łączonych jednostek. Szkoła Podstawowa w Rudkach i Publiczne 

Gimnazjum nr 2 w Rudkach mieszczą się w tym samym budynku, natomiast Szkoła 

Podstawowa w Nowej Słupi i Publiczne Gimnazjum nr 1 w Nowej Słupi stanowią kompleks 

budynków połączony łącznikiem. Umiejscowienie tych jednostek spowoduje, że ta 

reorganizacja dla uczniów praktycznie nie będzie odczuwalna. Ekonomia natomiast wskazuje, 

że jednak powinniśmy się głęboko zastanowić i każdy zaoszczędzony tym sposobem grosz, 

będzie się przedkładał na budżet wszystkich innych szkół. Pani kierownik nadmieniła, że 

koszty ekonomiczne przedkładała na komisjach i radach pedagogicznych, dlatego też nie 

będzie ich tu powtarzać. Podkreśliła tylko, że wszystkie formalności związane z utworzeniem 

zespołów szkół zostały zakończone. Akty założycielskie zostały zaopiniowane przez rady 

pedagogiczne, również Kuratorium Oświaty na wniosek organu prowadzącego pozytywnie 

zaopiniowało utworzenie zespołów zarówno w Nowej Słupi jak i w Rudkach przyjmując 

wszystkie argumenty gminy jako korzystne i niezagrażające uczniom. 

Pytań czy też uwag do niniejszej uchwały nie zgłoszono. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Henryk Gąsior odczytał uchwałę Nr V/18/11 Rady 

Gminy Nowa Słupia z dnia 6 maja 2011 roku w sprawie utworzenia Zespołu Szkół w Nowej 

Słupi. 

Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  

Głosowanie: 

za – 13 radnych: p. Jan Czaja, p. Jerzy Domański, p. Henryk Gąsior, p. Anna Janus,                       

p. Ryszard Karpiński, p. Robert Klefas, p. Jadwiga Kot, p. Urszula Kozłowska,  p. Sylwester 

Kozłowski, p. Halina Misiurska, p. Ewa Pastuszyńska, p. Przemysław Stelmaszczyk, p. Józef 

Świetlik.                

przeciw – 0 

wstrzymało się – 1 radny: p. Jerzy Roman.   
 

W wyniku głosowania uchwała Nr V/18/11 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 6 maja 2011r.  

została podjęta przy jednym głosie wstrzymującym się. 
 

- w sprawie utworzenia Zespołu Szkół w Rudkach 
 

Pytań czy też uwag do niniejszej uchwały nie zgłoszono. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Henryk Gąsior odczytał uchwałę Nr V/19/11 Rady 

Gminy Nowa Słupia z dnia 6 maja 2011 roku w sprawie utworzenia Zespołu Szkół                 

w Rudkach. 

Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  

Głosowanie: 

za – 13 radnych: p. Jan Czaja, p. Jerzy Domański, p. Henryk Gąsior, p. Anna Janus,                       

p. Ryszard Karpiński, p. Robert Klefas, p. Jadwiga Kot, p. Urszula Kozłowska,  p. Sylwester 

Kozłowski, p. Halina Misiurska, p. Ewa Pastuszyńska, p. Przemysław Stelmaszczyk, p. Józef 

Świetlik.                
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przeciw – 0 

wstrzymało się – 1 radny: p. Jerzy Roman.   
 

W wyniku głosowania uchwała Nr V/19/11 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 6 maja 2011r.  

została podjęta przy jednym głosie wstrzymującym się. 

W tym miejscu obrad głos zabrała pani Alina Cieśla – Dyrektor Szkoły Podstawowej w 

Rudkach. Podziękowała za dotychczasową współpracę życząc wszystkim, aby ta nowa 

reorganizacja szkoły spełniła oczekiwania uczniów, nauczycieli, rodziców. Przez ostatnie            

4 lata, kiedy pełniła funkcję dyrektora, udało się wspólnie osiągnąć sporo dla szkoły w 

Rudkach. Ma nadzieję, że nadal ta współpraca będzie się układać, choć w nieco innej 

strukturze organizacyjnej. 

Podziękowania złożyła również Dyrektor Publicznego Gimnazjum nr 1 w Nowej Słupi. 

Życzyła, aby te dzisiejsze uchwały w sprawie utworzenia Zespołu Szkół przyniosły 

zamierzone efekty i przede wszystkim nie spowodowały dla uczniów żadnych konsekwencji, 

natomiast dla nauczycieli by spowodowały to, że nie stracą pracy.  

Przewodniczący Rady Gminy pan Sylwester Kozłowski w imieniu całej Rady Gminy złożył 

paniom dyrektorkom podziękowania za dotychczasową, owocną pracę i wyraził nadzieję, że 

ta współpraca nadal będzie się dobrze układać. 

W tym miejscu obrad, o godz. 11.40 panie dyrektorki szkół opuściły salę obrad. 
 

- w sprawie sposobu poboru podatków, określenia inkasentów i wysokości 

wynagrodzenia za inkaso 
 

Wprowadzenia do niniejszej uchwały dokonała Sekretarz Gminy pani Izabela Dziewięcka. 

Radny pan Józef Świetlik zadał pytanie, do kiedy inkasenci mają dokonać wpłaty zebranego 

podatku. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Sylwester Kozłowski wyjaśnił, że odpowiedź na to pytanie 

zawarte jest w § 3 ust. 1 niniejszej uchwały.  

Innych pytań czy też uwag do niniejszej uchwały nie zgłoszono. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Henryk Gąsior odczytał uchwałę Nr V/20/11 Rady 

Gminy Nowa Słupia z dnia 6 maja 2011 roku w sprawie sposobu poboru podatków, 

określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  

Głosowanie: 

za – 14 radnych: p. Jan Czaja, p. Jerzy Domański, p. Henryk Gąsior, p. Anna Janus,                       

p. Ryszard Karpiński, p. Robert Klefas, p. Jadwiga Kot, p. Urszula Kozłowska,  p. Sylwester 

Kozłowski, p. Halina Misiurska, p. Ewa Pastuszyńska, p. Jerzy Roman, p. Przemysław 

Stelmaszczyk, p. Józef Świetlik.                

przeciw – 0 

wstrzymało się – 0   
 

W wyniku głosowania uchwała Nr V/20/11 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 6 maja 2011r.  

została podjęta jednogłośnie. 
 

- w sprawie powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Gminnego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Nowej Słupi 
 

Pytań czy też uwag do niniejszej uchwały nie zgłoszono. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Henryk Gąsior odczytał uchwałę Nr V/21/11 Rady 

Gminy Nowa Słupia z dnia 6 maja 2011 roku w sprawie powołania Rady Społecznej 

Samodzielnego Publicznego Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Nowej Słupi. 

Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  

Głosowanie: 

za – 14 radnych: p. Jan Czaja, p. Jerzy Domański, p. Henryk Gąsior, p. Anna Janus,                       
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p. Ryszard Karpiński, p. Robert Klefas, p. Jadwiga Kot, p. Urszula Kozłowska,  p. Sylwester 

Kozłowski, p. Halina Misiurska, p. Ewa Pastuszyńska, p. Jerzy Roman, p. Przemysław 

Stelmaszczyk, p. Józef Świetlik.                

przeciw – 0 

wstrzymało się – 0   
 

W wyniku głosowania uchwała Nr V/21/11 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 6 maja 2011r.  

została podjęta jednogłośnie. 
 

- w sprawie uchylenia uchwały nr VIII/54/05 z dnia 25 października 2005r. dotyczącej 

przeznaczenia do sprzedaży w drodze przetargu nieograniczonego gruntów 

niezabudowanych stanowiących własność Gminy Nowa Słupia 
 

Pytań czy też uwag do niniejszej uchwały nie zgłoszono. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Henryk Gąsior odczytał uchwałę Nr V/22/11 Rady 

Gminy Nowa Słupia z dnia 6 maja 2011 roku w sprawie uchylenia uchwały nr VIII/54/05               

z dnia 25 października 2005r. dotyczącej przeznaczenia do sprzedaży w drodze przetargu 

nieograniczonego gruntów niezabudowanych stanowiących własność Gminy Nowa Słupia. 

Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  

Głosowanie: 

za – 14 radnych: p. Jan Czaja, p. Jerzy Domański, p. Henryk Gąsior, p. Anna Janus,                       

p. Ryszard Karpiński, p. Robert Klefas, p. Jadwiga Kot, p. Urszula Kozłowska,  p. Sylwester 

Kozłowski, p. Halina Misiurska, p. Ewa Pastuszyńska, p. Jerzy Roman, p. Przemysław 

Stelmaszczyk, p. Józef Świetlik.                

przeciw – 0 

wstrzymało się – 0   
 

W wyniku głosowania uchwała Nr V/22/11 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 6 maja 2011r.  

została podjęta jednogłośnie. 
 

- w sprawie zmiany programu współpracy Gminy Nowa Słupia z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia                

24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2011 rok 
 

Pytań czy też uwag do niniejszej uchwały nie zgłoszono. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Henryk Gąsior odczytał uchwałę Nr V/23/11 Rady 

Gminy Nowa Słupia z dnia 6 maja 2011 roku w sprawie zmiany programu współpracy Gminy 

Nowa Słupia z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 

2011 rok. 

Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  

Głosowanie: 

za – 14 radnych: p. Jan Czaja, p. Jerzy Domański, p. Henryk Gąsior, p. Anna Janus,                       

p. Ryszard Karpiński, p. Robert Klefas, p. Jadwiga Kot, p. Urszula Kozłowska,  p. Sylwester 

Kozłowski, p. Halina Misiurska, p. Ewa Pastuszyńska, p. Jerzy Roman, p. Przemysław 

Stelmaszczyk, p. Józef Świetlik.                

przeciw – 0 

wstrzymało się – 0   
 

W wyniku głosowania uchwała Nr V/23/11 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 6 maja 2011r.  

została podjęta jednogłośnie. 
 

- w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego 

w sprawie przekształcenia Świętokrzyskiego Centrum Psychiatrii w Morawicy 
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poprzez likwidację Oddziału Neurologii, Poradni Neurologicznej oraz Działu 

Fizjoterapii 
 

Przewodniczący Rady Gminy pan Sylwester Kozłowski podkreślił, że jest to pozytywna 

opinia głównie dlatego, iż zgodnie z zapisami projektu uchwały Sejmiku Województwa 

Świętokrzyskiego, pacjenci likwidowanych oddziałów będą mieć zapewnione dalsze leczenie 

w Wojewódzkim Szpitalu Zespolonym w Kielcach na ul. Grunwaldzkiej 45 oraz że 

pracownicy przejdą do pracy w Wojewódzkim Szpitalu Zespolonym w Kielcach na podstawie 

art. 23´ kodeksu pracy. 

Pytań czy też uwag do niniejszej uchwały nie zgłoszono. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Henryk Gąsior odczytał uchwałę Nr V/24/11 Rady 

Gminy Nowa Słupia z dnia 6 maja 2011 roku w sprawie zaopiniowania projektu uchwały 

Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego w sprawie przekształcenia Świętokrzyskiego 

Centrum Psychiatrii w Morawicy poprzez likwidację Oddziału Neurologii, Poradni 

Neurologicznej oraz Działu Fizjoterapii. 

Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  

Głosowanie: 

za – 14 radnych: p. Jan Czaja, p. Jerzy Domański, p. Henryk Gąsior, p. Anna Janus,                       

p. Ryszard Karpiński, p. Robert Klefas, p. Jadwiga Kot, p. Urszula Kozłowska,  p. Sylwester 

Kozłowski, p. Halina Misiurska, p. Ewa Pastuszyńska, p. Jerzy Roman, p. Przemysław 

Stelmaszczyk, p. Józef Świetlik.                

przeciw – 0 

wstrzymało się – 0   
 

W wyniku głosowania uchwała Nr V/24/11 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 6 maja 2011r.  

została podjęta jednogłośnie. 
 

- w sprawie skargi pani Joanny Szal zam. Rudki, ul. Żeromskiego 29/5, 26-006 Nowa 

Słupia z dnia 07.04.2011r. dotyczącej zaniedbania obowiązków przez Kierownika 

Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej i Komunalnej w Rudkach 
 

Pytań czy też uwag do niniejszej uchwały nie zgłoszono. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Henryk Gąsior odczytał uchwałę Nr V/25/11 Rady 

Gminy Nowa Słupia z dnia 6 maja 2011 roku w sprawie skargi pani Joanny Szal zam. Rudki, 

ul. Żeromskiego 29/5, 26-006 Nowa Słupia z dnia 07.04.2011r. dotyczącej zaniedbania 

obowiązków przez Kierownika Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej i Komunalnej w Rudkach 

Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  

Głosowanie: 

za – 14 radnych: p. Jan Czaja, p. Jerzy Domański, p. Henryk Gąsior, p. Anna Janus,                       

p. Ryszard Karpiński, p. Robert Klefas, p. Jadwiga Kot, p. Urszula Kozłowska,  p. Sylwester 

Kozłowski, p. Halina Misiurska, p. Ewa Pastuszyńska, p. Jerzy Roman, p. Przemysław 

Stelmaszczyk, p. Józef Świetlik.                

przeciw – 0 

wstrzymało się – 0   
 

W wyniku głosowania uchwała Nr V/25/11 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 6 maja 2011r.  

została podjęta jednogłośnie. 
 

Ad. pkt. 8. Zajęcie stanowiska przez Radę Gminy Nowa Słupia na sesji w dniu 6 maja 

2011r. w  sprawie zebrania sprawozdawczo-wyborczego OSP w Nowej Słupi 

w dniu 27 marca 2011r.  
 

Wprowadzenia dokonał Przewodniczący Rady Gminy pan Sylwester Kozłowski. 

Poinformował, że na połączonych komisjach w dniu 28.04.2011r. został opracowany i 
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pozytywnie zaopiniowany projekt stanowiska w sprawie zebrania sprawozdawczo-

wyborczego OSP w Nowej Słupi w dniu 27 marca 2011r. Odczytał niniejsze stanowisko, 

którego treść stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. Następnie poddał go pod 

głosowanie. 

Głosowanie: 

za – 14 

przeciw – 0 

wstrzymało się  - 0. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania stanowisko zostało przyjęte jednogłośnie.  
 

Ad. pkt. 9. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac pomiędzy sesjami. 
 

Wójt Gminy pan Wiesław Jerzy Gałka poinformował, że w okresie od ostatniej sesji odbytej 

w dniu 25.02.2011r., min.:  

 - zorganizował i brał udział we wszystkich zebraniach wiejskich pod kątem wyboru sołtysów 

i rad sołeckich (w 18 sołectwach ponownie wybrani zostali dotychczasowi sołtysi, 

natomiast w Trzciance i w Rudkach wybrano nowych sołtysów). W tym miejscu pan Wójt 

złożył sołtysom gratulacje wyboru i zaufania otrzymanego od mieszkańców swoich sołectw, 

- uczestniczył wspólnie z przewodniczącym komisji oświaty, kultury, zdrowia i porządku 

publicznego i niektórymi radnymi w posiedzeniach 4 Rad Pedagogicznych w związku                         

z tworzeniem zespołów szkół, 

-  odbył spotkanie organizacyjne, które poprzedziła debata telewizyjna w sprawie organizacji 

„Targów Pracy” w naszej gminie. Odbędą się one 12 maja br. w Gminnym Ośrodku Kultury 

w Nowej Słupi z siedzibą w Rudkach, 

- wielokrotnie uczestniczył w spotkaniach odnośnie organizacji „Jarmarku Świętokrzyskiego”, 

który odbędzie się na Świętym Krzyżu 29.05.2011r, 

- wielokrotnie uczestniczył w spotkaniach i negocjacjach w sprawie udostępnienia budynku 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Nowej Słupi w celu przeprowadzenia remontu wewnątrz 

tego budynku, 

- odwołał kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Nowej Słupi z pełnienia tego 

stanowiska za naruszenie obowiązków pracowniczych, 

- przestała pełnić również swoje obowiązki dotychczasowa Dyrektor Gminnego Ośrodka 

Kultury w Nowej Słupi z/s w Rudkach, 

- ogłoszony został konkurs na stanowisko Dyrektora GOK-u, 

-  w związku z ujawnionymi poważnymi błędami projektowymi budowy hali sportowej, 

zorganizował 4 narady z udziałem projektanta, wykonawcy oraz inspektora nadzoru 

budowy. Postanowiono przerwać budowę hali do czasu wykonania projektów zamiennych. 

Zlecone zostało dodatkowe wykonanie ekspertyzy techniczno-ekonomiczno-prawnej.  

Obecnie trwa konsultacja nad wykonanymi już projektami zamiennymi. Jeszcze odbędą się 

negocjacje z wykonawcą lub w ostateczności nastąpi wyłonienie nowego wykonawcy, 

celem dokończenia budowy. Problemem są nie tylko kwestie techniczne, lecz także  

dodatkowe koszty finansowe jakie powstały z uwagi na błędy projektowe, 

- oddana została do użytku nowa oczyszczalnia ścieków w Rudkach, 

- trwa budowa Centrum Kulturowo – Archeologicznego w Nowej Słupi, a jego oficjalne 

otwarcie nastąpi podczas tegorocznych „Dymarek Świętokrzyskich” w dniach 20-21 

sierpnia br., 

- uczestniczył w spotkaniach z panem Marszałkiem oraz Dyrektorem Świętokrzyskiego 

Zarządu Dróg Wojewódzkich pod kątem inwestycji drogowych. Nie wyklucza się 

rozpoczęcia jeszcze w tym roku modernizacji drogi wojewódzkiej z Nowej Słupi do 

Bodzentyna, 
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- dwukrotnie spotkał się z władzami Łagowa w sprawie budowy przepompowni dla 

wybudowanej magistrali wodociągowej Pucki – Wola Zamkowa zwiększającej wydajność 

ujęcia w Woli Zamkowej, 

- dwukrotnie w Starachowicach odbyło się spotkanie w sprawie ewentualnej budowy 

schroniska dla psów dla następujących miast i gmin: Starachowice, Pawłów, Nowa Słupia, 

Łagów, Wąchock, Brody i Kunów. 
 

 Ad. pkt. 10. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady z działań pomiędzy sesjami. 
 

Sprawozdania dokonał Przewodniczący Rady Gminy pan Sylwester Kozłowski. 

Poinformował, że od ostatniej sesji brał udział: 

- zebraniach wiejskich na wybory sołtysa, 

- w posiedzeniu Rady Pedagogicznej Publicznego Gimnazjum nr 1 w Nowej Słupi, 

- w spotkaniu z Marszałkiem Województwa Świętokrzyskiego, 

Ponadto przygotowywał materiały na dzisiejszą sesję oraz zamiennie z 

wiceprzewodniczącymi pełnił w urzędzie gminy dyżury w każdą środę od godz. 9.00 do 

11.00.  

Następnie odczytał nadawców kart świątecznych złożonych na jego ręce dla całej Rady 

Gminy. 
 

Ad. pkt. 11 Interpelacje i zapytania radnych 
 

Radny pan Przemysław Stelmaszczyk poprosił o udzielenie odpowiedzi na pytanie złożone na 

piśmie do pana Wójta odnośnie modernizacji i dobudowy systemu oświetlenia ulicznego przy 

ul. 22 Lipca w Rudkach oraz na odcinku w kierunku plebani. 

Radna pani Anna Janus zadała pytanie, czy jest możliwość poprowadzenia chodnika od ronda 

z Nowej Słupi do Bartoszowin. Bardzo prosi o interwencję w tej sprawie. Ponadto zgłosiła 

mankament, jakim jest budowa pod kątem prostym obrzeży wjazdów do posesji przy nowo 

budowanej drodze w Bartoszowinach.  

Radny pan Robert Klefas poprosił o doprojektowanie - jeżeli oczywiście jest to jeszcze 

możliwe - budowy chodnika na odcinku od Nowej Słupi do Baszowic. Jednocześnie w 

imieniu swoim i wszystkich uczestników akademii patriotyczno-środowiskowej z okazji 220 

rocznicy uchwalenia Konstytucji 3 Maja złożył jej organizatorom podziękowania za 

przygotowanie tak wspaniałego widowiska w wykonaniu dzieci i młodzieży. 

Radna pani Halina Misiurka zadała pytanie, kiedy ruszy III etap budowy wodociągu w 

miejscowości Jeleniów. 

Wiceprzewodniczący pan Henryk Gąsior podkreślił, że jesteśmy gmina bardzo zadłużoną. 

Zadał następujące pytania: 

- jakie jest zadłużenie gminy na dzień 30 kwietnia br., 

- jakie możemy jeszcze w tym roku wykonać inwestycje oprócz tych dwóch dużych 

inwestycji, tj. budowy hali sportowej i centrum kulturowo-archeologicznego,  

- czy już rozpoczęły się prace organizacyjne tegorocznych „Dymarek Świętokrzyskich”, 

- czy Centrum Kulturowo-Archeologiczne w Nowej Słupi już po otwarciu będzie zarządzane i 

strzeżone i komu będzie podlegało, 

- czy organizacja tegorocznych Dożynek Powiatowych, które mają się odbyć u nas, została 

nam odgórnie zlecona, czy też jest to nasza inicjatywa, 

- czy pan Wójt podjął już decyzję obsady referatu techniczno-inwestycyjnego. 

Radny pan Jan Czaja zwrócił się z prośbą o zamontowanie kilku kręgów w Sosnówce 

Cegielni od pani Kosiarskiej w kierunku lasu. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Sylwester Kozłowski zadał pytanie, kiedy fizycznie 

uruchomimy przepompownię w Woli Zamkowej. 

Pan Wójt odnosząc się do powyższych próśb i zapytań wyjaśnił, że: 
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- są trzy dobudowy oświetlenia ulicznego, o czym wielokrotnie już mówił. Jest to drugi etap 

w ramach modernizacji oświetlenia ulicznego w gminie Nowa Słupia. Dwie dobudowy 

zostaną wykonane w Rudkach i jedna w Dębnie. Ruszą one wtedy, kiedy firma opracuje 

stosowne projekty, uzyska pozwolenia i Rada zabezpieczy na ten cel środki, 

- co do chodnika przez Milanowską Wólkę, Trzciankę i Bartoszowiny, to nie jest możliwe, 

aby na tym etapie prac włączyć budowę tegoż chodnika, ponieważ musiałby być on 

budowany poza pasem drogowym, a to wymaga opracowania projektu technicznego i 

uzyskania nowego pozwolenia na budowę. W późniejszym czasie nie wyklucza takiej 

możliwości, jeśli oczywiści znajdą się środki finansowe na ten cel, 

- co do „prostokątnych” wjazdów na posesję, to budowane są one zgodnie z projektem 

technicznym opracowanym w latach 2003-2005 i wykonawca nie może inaczej postąpić, 

- co do chodnika w Baszowicach, to modernizacja drogi wojewódzkiej z Nowej Słupi do 

Bodzentyna prawdopodobnie będzie realizowana w etapach. Z tego, co mówił Dyrektor 

Płaza, to planowany jest do wybudowania chodnik przez Jeziorko i Mirocice. Pan Wójt 

będzie musiał jeszcze wyjaśnić, jak jest z chodnikiem przez Baszowice, 

- co do III etapu budowy wodociągu w Jeleniowie, to w chwili obecnej nie ma zabezpieczenia 

finansowego na jego realizację. Dopóki takich środków nie będzie miał, nie będzie zlecał jego 

wykonania, 

- jeśli chodzi o stan zadłużenia na dzień 30.04.2011r., to po sesji pani Skarbnik wyliczy jego 

kwotę i ją poda zainteresowanym, 

- co do planowanych w tym roku inwestycji, to będą wykonywane takie inwestycje, jakie są 

ujęte w budżecie gminy na ten rok,   

- co do tegorocznych „Dymarek Świętokrzyskich”, to ze strony organizacyjnej niczego by się 

nie obawiał, tylko jest problem z ich finansowaniem, 

- co do Dożynek Powiatowych, to pytanie było troszeczkę nie na miejscu, gdyż o ich 

organizację zabiega każda gmina. Praktycznie w całości są one finansowane przez Powiat i 

przez gminy uczestniczące. Poza tym jest to ogromna promocja gminy, 

- co do referatu techniczno – inwestycyjnego, to w przeciągu dwóch tygodni powinno 

nastąpić rozstrzygnięcie konkursu na stanowisko kierownika tego referatu, 

- co do zamontowania kręgów, to na razie takiej możliwości nie widzi, gdyż z tych środków 

na bieżące utrzymanie dróg będzie musiał poprawić stan techniczny dróg jeszcze 

niewyasfaltowanych, a będących drogami gminnymi, 

- co do przepompowni, to projektant ma 20 dni na wykonanie projektu, potem jest uzyskanie 

pozwolenia i budowa przepompowni, 

- jeśli chodzi o zarządzanie Centrum Kulturowo-Archeologicznym – jest to sprawa otwarta i 

oczekuje na propozycje. Jest to teren ogrodzony i będzie strzeżony przez dozorców w ramach 

robót publicznych bądź interwencyjnych.    
 

Ad. pkt. 12 Wolne wnioski i informacje. 
 

Sołtys sołectwa Bartoszowiny pan Kazimierz Pawlik zgłosił, iż ostatnio w Bartoszowinach 

pojawił się duży bezdomny pies, który jest agresywny. Kładzie się na jezdnię, stwarzając 

niebezpieczeństwo dla pieszych i kierujących pojazdami.  Pyta, co z tym zrobić.   

Sołtys sołectwa Sosnówka pan Jerzy Sitek zadał następujące pytania: 

- jaki jest okres gwarancji wykonania nawierzchni asfaltowej na drogach, gdyż pojawiają się 

na nich pęknięcia, 

- czy jest możliwość w tym roku kontynuować budowę chodnika przy drodze wojewódzkiej 

Nowa Słupia - Starachowice (w Sosnówce). 

Sołtys sołectwa Milanowska Wólka pan Adam Sałata zgłosił „rozchodzenie się” wjazdów do 

posesji przy wjeździe cięższym samochodem przy nowo modernizowanej drodze 

wojewódzkiej w Milanowskiej Wólce. 
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